
Beretning fra klanen  
 
Det sidste år har klanens møder været under temaer. Vi har blandt andet haft en 
måned med temaet skovtur hvor vi har Geocachet og løbet orienteringsløb. Vi har 
leget med elementerne i en måned, vi har leget cirkus og vi har haft juletema hele 
december! Derudover har vi planlagt og gennemført et løb for troppen, og vi er godt 
igang med planlægning af et andet tropsmøde.  
 
I sommer deltog vi på spejdernes lejr, med 7 tilmeldt. Efter ferien rykkede Tudse og 
Nicklas op, og vi fik Chispa med, som kommer fra Lersøparkspejderne, og vi har fået 
Albus med, som ikke har været spejder før i år. Vi er lige nu 12 klanspejdere, hvoraf 
de 10 er ugentlig aktive.  
 
Lige efter ferien tog vi en weekend på sommerhustur, det var super hyggeligt, og det 
har vi planer om at gentage næste sommer. I foråret deltog vi på Oak City Rally, vi 
havde bygget en bil af mælkekartoner, men den holdt ikke engang ud af vores egen 
indkørsel, så vi endte med at tage troppens gamle bil, og derfra havde vi en super 
fed tur.  Vi mødes ofte til større arrangementer, med seniorer fra hele landet, og vi 
har god kontakt til de andre klaner i divisionen.  
I efteråret holdt vi en meget vellykket kolleuge, og vi er ved at overveje, om vi skal 
have en kolleuge nummer 2, i dette spejderår.  
En stor del af klanen skal snart deltage som hjælpere på spejderløbet Ragnerok, det 
glæder vi os meget til. 
 
 

 


